

TENDENCE



Gulliver Automatic Chronograph Limited Edition

The brand that prefers to set trends rather than follow them returns to centre-stage with a 50-piece limited edition of the Gulliver self-winding chronograph - a model that is spectacular both in terms of its sheer size and its numerous assets. This timepiece assembled in harmony with Swiss watchmaking traditions is nonetheless endowed with a design far removed from conventional codes. Featuring a blend of audacity, innovation and avant-garde technology, the Gulliver displays a 3D dial with raised hour-markers and an extremely eclectic breed of elegance. A watch for people who like to stand out from the crowd!

Movement	Mechanical self-winding, ETA 7750
Functions	Hours, minutes, seconds, day, date and chronograph
Case	Titanium and polycarbonate, 50 mm Glareproofed sapphire crystal Transparent back Water-resistant to 100 m/10 ATM
Dial	Carbon fibre centre with raised applied hour-markers Chronograph with hours, minutes and seconds Date and date apertures at 3 o'clock
Bracelet/Strap	Grey silicon with folding clasp
Other versions	Mechanical self-winding ETA 2834 movement with three hands and day/date functions

TENDENCE



Gulliver Automatic Chronograph Limited Edition

La marque qui ne suit pas les tendances, mais qui les crée, revient sur le devant de la scène avec une édition limitée à 50 pièces de la Gulliver à chronographe automatique. Un garde-temps aussi spectaculaire par sa taille que par ses atouts! Assemblé selon le savoir-faire horloger suisse, son design est pourtant bien loin des codes pré-établis. Associant audace, innovation et technologie d'avant-garde, la Gulliver présente un cadran en 3D avec des index rehaussés, une sophistication très éclectique. Une montre pour ceux et celles qui s'affirment d'une façon unique !

Mouvement	Mécanique à remontage automatique, ETA 7750
Fonctions	Heure, minute, seconde, jour, date et chronographe
Boîtier	Titane et polycarbonate, 50 mm Verre saphir avec traitement antireflet Fond transparent Étanche à 100 m / 10 ATM
Cadran	Centre en fibre de carbone avec index volumiques en applique Chronographe avec compteurs heures, minutes et secondes Guichets jour et date à 3h
Bracelet	Silicone gris avec boucle déployante
Autres versions	Mouvement mécanique à remontage automatique, ETA 2834 à 3 aiguilles avec fonctions jour et date